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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o informacj g dotycz4c4 mo2liwo6ci budowy placu

zabaw na osiedlu Rybnica.

Budowa placu zabaw przyczyn sig do wspomagania rozwoju dzieci, urozmaicenia

form spgdzania czasu wolnego oraz integtacjg lokalnej spolecmoSci. Plac zabaw z pewno5ci4

zachgci dzieci do aktywnego wykorzystania czasu na SwieZym powietrzu. Dodatkowo nalezy

wyposaryi plac w sprzgt dla dzieci z niepelnosprawno5ci4, kt6ry opr6cz mo2liwo5ci

korzystania z niego przez najmlodsrych, umoZliwi wsp6lnq zabawg i integracjg z dzie1mi

zdrowymi.

W zrvi4zku zpowyhszym proszg o pozytywneroryatrzenie pro3by mieszkaric6w.


